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#FERIĆ ČESTITAO VIJEĆNICIMA IDS-a U MEDULINU KOJI SU PODRŽALI REZOLUCIJU I

UPITAO TKO ''UPRAVLJA'' VIJEĆNICIMA IDS-a U SKUPŠTINI ISTARSKE ŽUPANIJE,

AKTUALNI PREDSJEDNIK PAUS ILI BIVŠI PREDSJEDNIK MILETIĆ#

Županijski vijećnik SDP-a Danijel Ferić održao je press konferenciju na temu izgradnje

sušionice fekalnog mulja na lokaciji Kaštijuna protiv koje se već duže vrijeme zalaže.

Današnje izlaganje o problemima muljare na Kaštijunu započeo je s nekonzistentnim izjavama

sadašnjeg župana Borisa Miletića gdje je, uoči lokalnih izbora, naglašavao potrebu nalaženja

druge lokacije sušionice, a sada priča sasvim nešto drugo. Uostalom, rekao je Ferić, Miletiću je

prije neki bilo važnije klatiti po Budimpešti nego doći u Medulin na vijeće i čuti što mu imaju reći

građani južne Istre. 

- Dok je bio gradonačelnik Pule približavanjem izbora Boris Miletić prilagodio je svoje javne

nastupe onome što stanovnici Medulina i Pule žele čuti. Tako je na 28. sjednici Gradskog vijeća

Pule rekao kako se na koordinaciji gradonačelnika i ondašnjeg župana Radina razgovaralo o

mogućnostima za novu lokaciju zbrinjavanja fekalnog mulja, da ga veseli što su svi

gradonačelnici suglasni te da je u to uključena Istarska županija putem Zavoda za prostorno

planiranje – naveo je Ferić puštajući audio i video zapise izjava. 

- A nakon što su prošli lokalni izbori, kada sam u ime SDP-a u Skupštini Istarske županije

podnio prijedlog da se pronađe nova lokacija za fekalni mulj, tada Boris Miletić u funkciji župana

više ne razmišlja ''predizborno'' nego koalicija IDS – Zeleni odbija moj prijedlog na njegovu

inicijativu pod obrazloženjem kako nije na županu da određuje lokaciju gdje će se nalaziti

bioplinsko postrojenje i zbrinjavanje fekalnog mulja. Vijećnici HDZ-a i Možemo tada su bilo

suzdržani.

Prošlotjedna sjednica OV Medulin pokazala je kako treba čestitati lokalnim vijećnicima IDS-a jer

su oni iskazali svoj stav protiv muljare, dok njihovi stranački kolege u Skupštini Istarske županije

istu podržavaju. Očito su članovi OV Medulin za vodstvo IDS-a oni druga kategorija za razliku

od onih u županiji. Postavlja se pitanje, tko ''upravlja'' vijećnicima IDS-a u Skupštini Istarske

županije? Aktualni predsjednik Paus ili bivši predsjednik i bivši stranački kolega Boris Miletić koji

ih je tamo i postavio? – zapitao se Ferić.

Nekonzistentnost u cijelom problemu Kaštijuna i pročistača vidljiva je i kroz izjave bivšeg

direktora Hercualanee Pula i Pragrandea d.o.o., Igora Starog – navodi Ferić. On je održao

press konferenciju 2012. godine gdje je obrazlagao zašto je lokacija Valkane najbolja i

predložena od strane struke za pročistač, a na kraju pročistač ide na Molo Carbone udaljen 900

metara zračne linije od Valkana te se postavlja pitanje je li struka definirala tu lokaciju na Molo

Carbone nakon što je tvrdila da su Valkane najbolje? Zašto onda nije moguće izmjestiti

muljaru?, pitao je Ferić.

- Kao moguću lokaciju za zbrinjavanje fekalnog mulja predlažemo Kamenolom Valtura koji radi

svoje pozicije, površine, slabe naseljenosti, dobre prometne povezanosti te na kraju krajeva

svoje konfiguracije terena poput nepropusnog tla, zaklonjeno od vjetra itd. predstavlja puno

bolje rješenje od sadašnje lokacije na Kaštijunu, rekao je Ferić. 
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Od otprilike 260 važećih koncesija za eksploataciju kamena jedino je u Valturi država koncesiju

dala sama sebi tj. Kaznionici Valtura. Javni interes oko milardu kuna vrijednih projekata

aglemeracija Pula sjever i Pula centar sigurno je daleko veći od partikularnog interesa

kaznionice i njezinih ''korisnika'' da eksploatacijom kamena zarade koju kunu – rekao je Ferić.

Općina Medulin bi trebala zatražiti raspravu o Rezoluciji na Skupštini županije tako da vidimo

tko danas od vijećnika i stranaka ne podržava preseljenje sušionice fekalnog mulja sa Kaštijuna

koja zasigurno nije lokacija za to. Ferić je uvjeren da vremena ima ali i da načelnici i

gradonačelnici trebaju uložiti veći bapor i zajedno istupati u Hrvatskim vodama i nadležnim

ministarstvima.

Na pitanje zbog čega se Vodnjan i Fažana prave kao da ih se sušionica ne tiče te može li se

razgovarati o više malih 'muljara' druge tehnologije Ferić je rekao kako se svakako moraju

uključiti sve općine i gradovi južne Istre te da je nužan jedan centar za zbrinjavanje otpada na

sjeveru Istre. - Ono što bi trebali iskoristiti je loše iskustvo koje Poreč ima sa sušionicom

jednake tehnologije koja se planira za Kaštijun. U ovih desetak godina i druga tehnološka

rješenja su zasigurno razvijena, rekao je Ferić. 

Na ovom linku pogledajte prezentaciju u cijelosti ili 'u laži su kratke noge kao kod Bob Rocka

(grupa TNT)'. (iPress)
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